
Osadní výbor Kojetín 

Zápis z 6. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 3. 6. 2016 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, Jiří Holub, Antonie Štěpánková, 

Ing. Ivo Miček, Lubomír Holub, Petr Dousek, Otto Drescher  

 
Omluveni: MUDr. Jakub Syrovátka, Stanislav Hrachovec 
 
 Projednaná témata: 

1) Reakce města na požadavky a dotazy 
2) Ohniště – změna projektu 
3) Vyhlídka – anketa 
4) Chodník v obci 
5) Organizace dětského dne 
6) Diskuze 

 
1) Na úvod šesté schůze OV nás předseda seznámil s reakcemi města na požadavky a 

dotazy z minulého zápisu. Většina z nich postoupila k projednání k příslušným 
odborům.  

 
2) Jedním z hlavních bodů jednání byla změna projektu vybudování ohniště v prostoru 

za hřiště. Na základě jednání s městem bylo zjištěno, že námi navržený návrh úprav 
přesahuje hranici městského pozemku. Z tohoto důvodu hledáme nové řešení, které 
by respektovalo jak hranici pozemku, tak původní záměr.  

 
3) V další části schůze nás Otto Drescher seznámil s výsledky ankety „Vyhlídka“, která 

byla realizována v předchozích dnech. Protože byly výsledky již předány zástupcům 
města e-mailem, přečetl nám i jejich reakce. 
Výsledkem ankety je, že 90% z 81 oslovených občanů se vyjádřili proti této realizaci. 

 
4) Dalším diskutovaným tématem byl opět záměr vybudování chodníku od točny na 

konec obce ve směru na Nový Jičín. Velkou nevoli projevili vlastníci chat v této části 
obce z důvodu prudkého sklonu a obavy z nemožnosti vybudování vlastního 
parkovacího stání, o které přijdou právě výstavbou chodníku. V současné době je 
studie ve stavu rozpracovaném – projektant hledá možné způsoby realizace tohoto 
záměru. 

 
5) Veselejším tématem k jednání byla organizace kulturní akce „Dětský den“, který se 

koná v sobotu 11. 6. 2016 od 14.00 hod na místním hřišti. 
Pro děti budou připravena jednotlivá stanoviště s různými úkoly a za jejich splnění 

obdrží odměnu v podobě balíčku. 

Jednotlivá stanoviště zajistí: 

Antonie – hod na plechovky 

Ivo – střelba na terč 

Luboš – jízda zručnosti 

Jitka – hrajeme si ekologicky 

Darinka – skládání kamenů 

Kuba necháme překvapit 



Osadní výbor Kojetín 

Pro děti bude připraven i tradiční skákací hrad. Večer bude i ohniště a možnost opéct 
si vlastní špekáčky. Občerstvení zajistí sportovní klub. 
 

6) Diskuze – tradiční témata: vyhlídka, chodník, vysoký provoz aut, nedodržování 
rychlosti v obci a parkování turistů na soukromých pozemcích. 
 

7) Rekapitulace problematiky dopravy Kojetín – přílohou zasíláme rekapitulaci velmi 
diskutovaného tématu dopravy v rámci místní části Kojetín. 

 
 

V Kojetíně 3. 6. 2016 
Zapsala: Jitka Rakušanová 

Schválil: Ing. Lumír Zrník 
 

Příloha č.1 

  



Osadní výbor Kojetín 

Příloha č.1 

Rekapitulace požadavků v rámci dopravy na Kojetíně 

1) Vyřešit parkování v obci Kojetín – nutno vytvořit záchytné parkoviště mimo obec, 

z důvodu zvýšené turistiky a záměru vybudování „Vyhlídky na Svinci“. Jediné záchytné 

parkoviště na Skalkách je již dnes kapacitně nedostatečné. Vozidla za příznivého 

počasí parkují vlivem plné kapacity mimo parkoviště na nezpevněných krajnicích 

silnice III/04818 a místních komunikacích v intravilánu obce. 

2) Zabránit nepovolaným osobám vjezdu do Přírodní rezervace Svinec – z důvodu 

nerespektování zákazové značky a vjíždění nepovolaným osobám doporučujeme osazení 

mechanické zábrany, návrh jiného řešení  

3) Zajistit bezpečnost chodců – chodník 

4) Dořešit průjezd BUS točnou – doplnit dopravní značení, stavební úpravy točny 

5) Omezit průjezd Kojetín – Straník – silnice svými stavebnětechnickými parametry 

nevyhovuje obousměrnému provozu na pozemních komunikacích, nejsou splněny 

podmínky bezpečnosti provozu. Snížení rychlosti, výhybny, osazení retardérů a 

přinutit řidiče respektovat chodce a cyklisty zejména v nepřehledných a zúžených 

úsecích. 

6) Osadit radar s možnosti záznamu průjezdu vozidel a rekapitulací rychlosti a počtu 

průjezdu vozidel – z důvodu nedodržování povolené rychlosti v obci. 

7) Doporučujeme vlivem mnoha připomínek k dopravě nechat zpracovat dopravně 

bezpečnostní audit firmou zabývající se silniční dopravou, s návrhem řešení pro 

oblast Kojetína – na veřejné schůzi byl tento návrh vznesen a vedením města 

podpořen. 

 


